



Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende [09/09 – 2024]

Mødets varighed: 17:15 - 20:00

Tilstede: Sejer, Signe, Kat, Laura, Nethe, AK, Anna, MC, Alexander, Otto (Har ikke stemmeret, men det er et åbent møde)

Fraværende: Lærke, Stig

Referent: Nethe

Dagsorden:

- 17:15 Velkomst og formalia v. Kat
 - *Kort gennemgang af resten af dagsordenen.*
- 17:20 Bordet rundt
 - Kat:
 - DM sender en liste over nye indmeldelser hver måned. Dette skal vi lige holde op på
 - Laura:
 - Ida vil gerne holde møde angående nye studerende i studiestar
 - Nethe:
 - Har svaret på mails
 - Opdateret anden støtte på hjemmesiden
 - Været forbi de nye hjemstavnslokaler
 - Har lavet pynt til kontoret
 - Anna
 - Det har været FNAT dag
 - AK
 - Det er FNISløb på fredag. Nogle tutorer der er i gang med at arrangere det.
 - Der må gerne være ekstra hænder som hjælper til så de kan lave forskellige poster

- Nethe + Anna kan måske hjælpe
 - MC kommer
- Sejer:
 - Har kigget på regnskab og budget
- MC:
 - har postet fra Markedsdagen og har lagt en plan for GF content.
- Alexander:
 - Været på sommerferie
- 17:35 Jubilæum v. Kat
 - Bajers Ballade Band (campus band): De har en pris på 5.000 kr for at spille til jubilæumsfest
 - I udkast til budget er der sat 5000 af til arrangementer. Ligeledes er der sat 3.500 til PR.
 - Der er måske mulighed for at kunne søge om penge fra SRKU samt DM/ IDA
 - Der ikke flertal for at få BBB til at spille. Vi har ikke penge til det
 - FNAT-dag
 - Der skal skrives ud til de gamle bestyrelsesmedlemmer for at invitere dem til dagen.
 - Skriver til forpersonen for den daværende bestyrelse og beder dem om at finde resten.
 - Anna + MC vil gerne skrive ud til gamle medlemmer
- 17:50 Den kommende bestyrelse - bordet rundt
 - Lukket punkt, udenfor offentlig referat
- 18:00 Mad
- 18:40 Planlægning af GF: 27-9-2023
 - Lokalebooking - Kat
 - Der er reservation af et lokale, skulle gerne snart være styr på
 - Begivenhed på SOME med tid, sted og relevante dokumenter - MC
 - Håber om at kunne indkalde det på torsdag. Så kan alle personerne nås inden. Der er info om hvad der skal lægges op i vores vedtægter.

- Det kommer ikke på Frederiksberg Campus hvilke poster der er.
- Husk at dele eventet i tutorgrupper, så vi kan fange de nye studerende.
- Ugen op til kan vi stå i marmorhallen for at reklamere for GF
 - Reklame mandag den 23. Anna, Nethe, Kat, Otto og Laura står der.
 - evt nogle kopper med popcorn man kan tage med ind
 - Gode snacks - vi skal holde øje med reklame. De er døde
 - Der er 5000 til GF budget
- o Præsentation af bestyrelses rollerne - Alle (og MC)
 - MC laver opslag ud fra posterne fra hjemmesiden. Hver bestyrelsesmedlem skal lave en lille info om deres post.
 - Det på begynder den 10.
 - Undervisning Udvalg, Studienævn, Kat vil skrive om dem (Evt med hjælp med Ece)
 - Nethe skriver til Mønsted for at spørge om vi må bruge hendes billede.
- o Powerpoint - Otto
 - PP er påbegyndt. Tidligere version er fra tidligere
 - Mangler: Årsberetning, Billede fra FNIS-arrangement, regnskab og budget, vedtængtændringer.
 - Regner med at være færdig slut denne uge.
 - rejs jer og fortæl om posten.
 - Husk at tilføje pauser
 - Præsentation af bestyrrelsesposter, pause, valg af bestyrrelsesposter
- o Mad, drikke og snacks - Lærke, Anna og Stig
 - Skal købes inden den 23 for at kunne være på årets revideret regnskab

- Gode snacks - vi skal holde øje med reklame. De er dyre
- Flere cider end sidste år
- Ikke køb mad samme sted fra sidst. Der er en liste over drikkevarer fra sidste år
- Spons - Laura
 - Dm vil gerne være med til GF, vi ved ikke hvad det indebærer
 - Vi snakker om at give dem en 5 min tale og derefter give dem 15 min pause hvor man kan komme hen og snakke med dem
 - evt bod ude foran lokalet
 - Det skal ikke være på samme til med vores bestyrelsespost pause
 - Evt: Mad til 80 personer (plejer at være bagel). Kan også være de vil give sodavand (så kan de putte deres logo på)
- Stemme procedure - Nethe
 - Tjekker stemmer efter
 - Skal lave navnesedler til hvis der er kampvalg
- Dirigent - Signe
 - Styr på vedtægterne. Der er en oversigt om hvilke studier der kan stille op til de forskellige uddannelser samt hvad det kræver at være i foreninger
- Referenter (plejer at være eksterne folk) - Stig og Nethe
 - Julie Dall
 - Julie Windfeldt
- Årsberetning - Kat
 - Ikke begyndt
- Budget for næste år - Sejer
 - Det ser fint ud
- 19:20 Husdyrbrugsgruppen v. Nethe
 - Godkendt - vi støtter med det fulde ansøgte beløb. 774 dkk
- 19:25 Økonomigruppen og Planteavlsgruppen v. Kat
 - Godkendt - vi støtter med det fulde ansøgte beløb. 145,90 dkk
- 19:30 Evt.

- Repræsentanter til Generalforsamling v Nethe
 - Sciencerådet, 9 oct
 - <https://fb.me/e/40BrtnkqL>
 - Kat, MC
 - Studenterrådet, 5 october
 - <https://fb.me/e/4L1K1yNn9>
 - Nethe, Anna
- Studieliv24, 25 okt v. Nethe
 - <https://fb.me/e/3HLPgSzqM>
 - KU's frivilligefejring
- Retningslinjer FN-puljen (min. deltager antal) v. Kat
 - Vi har støttet mange lukkede arrangementer med få (og ofte de samme deltagere), hvilket der ikke er ønske om at gøres fremadrettet.
 - Støtten er sat ned og der er lavere budget end tidligere
 - Der skal mere fokus på fremadrettet at der ikke skal støttes med fuld beløb til de arrangementer.
 - det er ikke stemning for at have min deltagere, men der lægges op til at den næste bestyrelsen skal være bedre til at vurdere om arrangementet er noget som der ønskes at støtte fuldt eller en del af det.